
Zápis z jednání Akademického senátu Janáčkovy akademie múzických 
umění v Brně 4.10. 2006 

  
 
Přítomni: PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D.,  prof. PhDr. Jindra Bártová, doc. Barbara 
Willi, Ph.D., doc. Mgr. Jan Kolegar, Mgr. Sylva Talpová,   Václav Gottwald, Mgr. Karel 
Hegner 
 
Omluveni: MgA. Jan Kavan, Bc. Jiří Rohel, doc. Mgr. Jindřich Petráš 
Nepřítomni: MgA. Pavel Baďura, Robin Kvapil  
 
 
Hosté: prof. PhDr. Václav Cejpek, prof. PhDr. Miroslav Plešák, MgA. Hana Krejčí 
 
Program: 
 

1. Aktualizace dlouhodobého záměru JAMU na rok 2007 (dále jen aktualizace) 
 
Rektor JAMU prof. PhDr. Václav Cejpek seznámil členy AS s: 

- historií dlouhodobého záměru a jeho aktualizací 
- novinkou - zahrnutím konkrétních rozvojových projektů do aktualizace 
- vztahem rozpočtu a rozvojových projektů 
- prostředky centralizovaných a decentralizovaných projektů (dále jen CP a DP) 
- schvalovací procedurou  

 
Prorektor prof. Miroslav Plešák podal členům AS bližší informace o aktualizaci: 

-  zmínil připomínky členů Umělecké a Správní rady JAMU 
- upozornil členy AS na změny aktualizace oproti předem rozeslanému znění 

(naplnění aktualizace 2006, formulační změny, drobná doplnění) 
 

Rektor a PAS k problematice akreditace výuky v cizím jazyce. 
 
Prof. PhDr. Jindra Bártová navrhla do aktualizace zahrnout plánovaný záměr rozšířit 
habilitační a profesorské řízení na HF o obor Teorie umění. Po kratší diskuzi (PAS, 
rektor) rozhodnuto o doplnění do aktualizace (věta „rozšířit akreditaci   habilitačního a 
profesorského řízení na HF JAMU o obor Teorie umění“) 
 
Prorektor o dalších změnách; následně informuje o opravách překlepů. 
 
MgA. Hana Krejčí vysvětluje problematiku CP a DP a možností získat na ně prostředky. 
 
Dotaz (doc. Kolegar) k společnému projektu všech brněnských VŠ a jeho smyslu pro 
JAMU. MgA. Hana Krejčí vysvětlila účel (internacionalizace, přivedení studentů do 
Brna). K tomu dále prorektor. 
 
Rektor k centralizovaným projektům – JAMU jako malý účastník velkých projektů. 
 
Rektor o výhledu na rozpočet JAMU pro rok 2007. 
 



PAS vyzvala přítomné k dotazům. 
Na výzvu PAS přistoupeno k hlasování o aktualizaci; schváleno jednomyslně; PAS 
vyhlašuje usnesení AS: 

 
AS po projednání jednomyslně schválil aktualizaci dlouhodobého záměru 
JAMU na rok 2007, tak jak byl AS JAMU předložen a je nedílnou součástí 
tohoto zápisu. 
Aktualizaci dlouhodobého záměru na rok 2007 naleznete zde. 

 
2. Obecná rozprava 
 
PAS vyslovila dík kvestorce JAMU JUDr. Lence Valové, MgA. Haně Krejčí a všem 
vyučujícím angličtiny  z jazykových kateder obou fakult  za uskutečnění jazykového 
soustředění pro zaměstnance. Mgr. Karel Hegner navrhuje zařadit jazykové kurzy do 
kalendáře akademického roku, k návrhu se vyjadřuje PAS a další členové AS. 
 
PAS informuje členy AS o situaci na VŠUP v Praze, o odvolání jejího rektora Borise Jirků 
a dopisu části Akademického senátu VŠUP žádajícím o vyslovení podpory. Rektor 
informuje o stanovisku konference rektorů, bývalé ministryně Petry Buzkové a prezidenta 
ČR k této věci. Rozhodnuto do celé věci nezasahovat. 
 
Rektor o prostředcích FRIM, nerovnoměrnosti v jejich čerpání a její nápravě. 
 
Rektor o kanalizační přípojce ve vlastnictví JAMU a její opravě. 
 
Rektor zásobovací cestě k objektu Studia Marta – otázka sklepních prostor. 
 
Rektor o Hudebně-dramatické laboratoři v areálu kláštera, změna stanoviska některých 
orgánů památkové péče oproti dříve podepsanému prohlášení. Současný stav: probíhá 
odvolací řízení před Krajským úřadem Jihomoravského kraje. 
 
PAS k věcem, o nichž se předpokládá, že budou projednány na dalším jednání AS a o 
termínu dalšího jednání. 
 
Rektor k otázce čestných doktorátů a oslavám k 60. výročí JAMU. 
 
Diskuze o zvýšené spotřebě finančních prostředků k vytápění prostor Studia Marta. 
 
Diskuze o „unifikované zkoušce“ jako podkladu k přijetí uchazeče o studium. 

 
 
 
 
V Brně dne 4.10.2006 zapsal  
Mgr. Martin Prokeš 
 
 
 
verifikovala: 
PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D. 
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